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Aanleiding 

Het financieel overzicht in de memo van 6 januari 2017 geeft een positief resultaat.   
 
Applaus en we gaan over tot de orde van de dag?  
 
Nou nee, als dit is wat de wethouder bedoeld heeft in zijn toezegging dan constateer ik dat 
onze beelden over verantwoording afleggen over de verkoop c.a. toch ver uit elkaar liggen.  
 
Vrijwel unaniem is in de commissie/raad aan de wethouder meegegeven in relatie tot de 
verkoop en de particuliere exploitatie van het bestemmingsplan uitbreiding bedrijventerrein 
Kolksluis: EEN MARKTCONFORME VERKOOP! 
 
Geeft het memo van  6 januari daar inzicht in? NEE, naar onze inzichten in het geheel niet.    
In de situatie dat de gemeente de te exploiteren gronden verkoopt voor een particuliere 
ontwikkeling maakt een terugrekenen van de marktwaarde naar de kale waarde van de 
bouwgrond noodzakelijk, de residuele grondwaarde (analoog aan die bij Makado).  
D66 komt om die reden met een groot aantal vragen. 
 
Vraag 1 

De marktwaarde van bouwgrond voor bedrijven en de overige gronden binnen het 
plangebied: 
a. Van welke marktwaarde is het college uitgegaan? 
b. Hoe heeft het college die waarde vastgesteld? 
c. Heeft het college daarover advies ingewonnen bij makelaars commercieel vastgoed 

zoals Zadelhoff of Cushman en Wakefield en zo niet waarom niet? 
 
Antwoord(en) 
 

Vraag 2 

Kan het college de residuele grondwaardeberekening overleggen en zo ja waarom 
informeert het college de commissie/raad daar dan niet over?  
 
Antwoord 
 
Vraag 3 

Waarom informeert het college de commissie/raad niet over de gesloten overeenkomst? 
 

Antwoord 
 
Vraag 4 

a. Zijn alle binnen het plangebied gelegen gronden overgegaan naar de Stichting dan wel 
worden die aan die Stichting vervreemd? 

b. Het bestemmingsplan omvat gronden met een bestemming waarvan je mag verwachten 
dat die openbaar zijn/worden en gemeentelijk eigendom zijn/worden. Is vastgelegd dat 
die gronden na de ontwikkeling van het terrein overgaan in eigendom van de gemeente 

 



of zijn die gronden niet mee geleverd?  
c. Is het in laatste geval: hoe is de kwaliteit van het bouw- en woonrijp maken geregeld en 

de nazorg nadat alle bouwkavels zijn bebouwd? (nutsbedrijven leggen volgens ons in 
gronden die niet van de gemeente zijn uitsluitend aansluitleidingen en geen 
nutsleidingen c.q hoofdleidingen) 

d. De gronden met de bestemming groen en recreatie gaan over naar de Stichting 
Ontwikkeling Kolksluis en worden door de Stichting ingericht. Wie draait op voor het 
toekomstige noodzakelijke onderhoud en hoe is die verzekerd? 

e. Eenzelfde vraag geldt voor de gronden waar de waterberging wordt gerealiseerd 
Antwoord(en) 
 
Vraag 5 
Als het college de memo toetst aan de bevindingen c.q. adviezen van de Rekenkamer over de 
informatievoorziening naar de commissie/raad: vindt het college dat de memo daar aan voldoet en zo 
ja waarom?  

 
Antwoord 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 


